
                                              ПРОТОКОЛ №5 
                                             От общо събрание на 

          Регионално сдружение за управление на отпадъците за регион Търговище 

 

 

Днес 03.01.2013 г. от 14:00 часа в кабинета  на д-р Красимир Мирев- кмет на Община 

Търговище и председател на Сдружението се проведе пето Общо събрание на 

„Регионално сдружение за управление на отпадъците на Общините Търговище и 

Попово”. 

 

 

На заседанието присъстваха: 

 

                              Д-р Красимир Мирев – кмет на Община Търговище 

                              Г-н Людмил Веселинов- кмет на  Община Попово 

                               

На заседанието присъства  и заместник-областният управител на Област Търговище-  

д-р Николай Найденов. 

 

Д-р Мирев  предложи заседанието да се проведе при следния дневен ред: 

 

        Точка първа: Обсъждане и предварително съгласие за включване в Регионалната 

система на нови мощности за третиране на отпадъци, а именно «Завод за преработка на 

твърди битови отпадъци и получаване на зелена енергия» след изграждането и 

въвеждането му в експлоатация. 

 

        Точка втора:  Обсъждане и предварително съгласие за включване в Регионалната 

система на нови членове- Общини, желаещи да ползват новите мощности. 

 

 

Д-р Веселинов прие предложения дневен ред  

 

По точка първа: Обсъждане и предварително съгласие за включване в Регионалната 

система на нови мощности за третиране на отпадъци, а именно «Завод за преработка на 

твърди битови отпадъци и получаване на зелена енергия» след изграждането и 

въвеждането му в експлоатация. 

Д-р Мирев запозна Общото събрание с предвижданото инвестиционно намерение на 

фирма „Алтернативна енергия”  , които проявяват интерес и имат готовност да 

инвестират на територията на Община Търговище - с. Дралфа  в създаването на 

енергиен център за преработка на твърди битови отпадъци, чрез предварителна 

обработка, изгаряне и получаване на зелена енергия. В момента инвестиционното 

намерение е на етап изготвяне на Оценка на въздействието върху околната среда. С 

гласуването и предварителното съгласие за по-нататъшно включване на Завода като 

допълнителна мощност към регионалната система ще се подкрепи развитието на 

инвестицията и ще се покаже желанието и на двете Общини за достигане на устойчиво и 

ефикасно развитие на регионалната система за управление на отпадъци, чрез използване 

и на други методи за третиране на отпадъците, освен депониране.  

 

След запознаване с гореизложеното , Общото събрание взе следното     

                                                                            

 

 

 



                                                                РЕШЕНИЕ №1  : 

 

Двете Общини – Търговище и Попово дават предварително съгласие, след изграждането 

на Енергийния център на територията на с.Дралфа, същият да бъде включен в 

регионалната система за   управление на отпадъците за регион Търговище 

 

По точка втора:  Обсъждане и предварително съгласие за включване в Регионалната 

система на нови членове- Общини, желаещи да ползват новите мощности. 

 

Д-р Мирев запозна присъстващите с желанието и на други Общини, желаещи да се 

включат към Регионалната система и да ползват новите мощности на енергийния 

център като алтернатива за третиране и оползотворяване на техния отпадък за 

достигане на Националните цели, свързани с управлението на отпадъците. 

 

След запознаване с гореизложеното , Общото събрание взе следното     

                                                                            

                                                                РЕШЕНИЕ №2  : 

 

Двете Общини дават предварително съгласие за присъединяване към Сдружението и на 

други Общини , желаещи ползването на инсталацията, като алтернативен метод за 

третиране на отпадъците си.  

Д-р Мирев, в качеството си на председател,  закри заседанието поради изчерпване на 

дневния ред. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Председател: 

Д-р Красимир Мирев  

кмет на Община Търговище, 

 

 

 

Членове: 

Д-р Людмил Веселинов 

кмет  на Община Попово 

 

 

 


